
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 4.9.2023 

 

Miesto a čas konania : odborná učebňa ZŠ Tlmače, o 16:30 hod. 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny, prítomných 11 členov 

Hostia : Ing. Erika Sulinová – riaditeľka školy 

Program : 

 

1/. O t v o r e n i e 

2/. Rámcový učebný plán ISCED 1 a 2 (predkladá riaditeľka školy Ing. Sulinová) 

3/. Školský poriadok  (predkladá riaditeľka školy Ing. Sulinová) 

4/. Výchovný program ŠKD (predkladá riaditeľka školy Ing. Sulinová 

5/.  

6/.  

7/. Diskusia 

8/. Záver 

  

 

Predsedkyňa RaŠ Ing. Kristína Holíková otvorila zasadnutie, skonštatovala, že RŠ je uznášania 

schopná a oboznámila prítomných s programom zasadnutia. Privítala pani riaditeľku Ing. 

Sulinovú.  

Pani riaditeľka požiadala o doplnenie bodov programu:  

5/. Vyhodnotenie dotazníkov a interpretácia výsledkov o výskyte šikany v ZŠ Tlmače 

a dotazníkov „wellbeing“  

6/. Školský vzdelávací program – aktualizácia pre šk. rok 2023/24 

 

Body boli do programu doplnené a materiály boli odovzdané členom RŠ na zasadnutí.  

 

 2/. Rámcový učebný plán ISCED 1 a 2 

 

Materiály boli zaslané členom RŠ elektronicky aj s komentárom a s detailmi ich oboznámila 

pani riaditeľka priamo na zasadnutí. Zmena oproti šk. roku 2022/23 nastala o.i.: 

- Disponibilné hodiny v konkrétnych ročníkoch 

- Ukončenie spolupráce s p. Nickom Wardle-om (nedosiahol potrebnú kvalifikáciu na 

výučbu AJ) 

- V 6. ročníku nebol rodičmi odsúhlasený druhý cudzí jazyk – navýšenie hodín 1xTSV, 

1xGEO 

- Na 2. stupni budú dvojhodinovky TSV 

 

Rada školy odporučila zaradiť do osnov TSV pre žiakov počas dvojhodinoviek plávanie 

v Relax centre. Záujem preveria učitelia TSV v dotknutých triedach a financovanie hodín 

plávania bude prejednané na Komisii financií a správy majetku pri MsZ. Rada školy navrhuje 

bezplatné návštevy pre žiakov počas vyučovania TSV.  

 

Uznesenie č. 1/2023-24 

Rada školy schvaľuje navýšenie počtu hodín vo ôsmom ročníku o jednu hodinu TSV. 

Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 0 



 

Uznesenie č. 2/2023-24 

Rada školy schvaľuje Rámcový učebný plán pre ISCED 1 a ISCED 2. 

Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 3/2023-24 

Rada školy odporúča zaradenie hodín plávania najmenej 1x mesačne počas TSV 

s dvojhodinovou dotáciou. 

Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

3/. Školský poriadok 

 

Materiály boli zaslané členom RŠ elektronicky aj s komentárom a pani riaditeľka oboznámila 

RaŠ s dôvodmi na zmenu a samotným obsahom Školského poriadku. Školský poriadok svojim 

členením reflektuje práva a povinnosti rodičov a žiakov, potreby školy, rieši obvyklé aj menej 

časté situácie, pripomienky členov RaŠ boli po odsúhlasení ostatnými členmi zapracované, 

resp. po vysvetlení zo strany pani riaditeľky ostalo znenie v navrhovanom znení.   

 

Uznesenie č. 4/2023-24 

Rada školy schvaľuje Školský poriadok ZŠ Tlmače po zapracovaní pripomienok. 

Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Zverejnenie: https://zstlmace.edupage.org/a/skolsky-poriadok 

 

 

4/. Výchovný program ŠKD na školský rok 2023/24 

 

Materiály boli zaslané členom RŠ elektronicky a pani riaditeľka oboznámila RaŠ so zmenou 

tematických oblastí výchovného plánu a so samotným obsahom Výchovného programu v ŠKD. 

 

Uznesenie č. 5/2023-24 

Rada školy schvaľuje Výchovný program ŠKD na školský rok 2023/24. 

Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

5/.  Vyhodnotenie dotazníkov a interpretácia výsledkov o výskyte šikany v ZŠ Tlmače a 

dotazníkov „wellbeing“ 

 

Materiály neboli zaslané členom RŠ elektronicky, pani riaditeľka s nimi oboznámila RaŠ 

priamo na zasadnutí.  

Z výsledkov prieskumu medzi žiakmi, ktorý sa uskutočnil pod vedením školskej psychologičky 

koncom minulého školského roka vyplýva, že určité percento detí (do 10%) pociťuje zo strany 

spolužiakov šikanu. Výsledky prieskumu odrážajú rôznu citlivosť na šikanu, deti sú o šikane 

informované, majú vedomosti a zručnosti ako ju správne identifikovať. Psychologička na 

základe stretnutí, otvorených hodín a individuálnych sedení s deťmi vie identifikovať 

problémové deti a poskytnúť im pomoc. Prieskum neukázal konkrétnych agresorov, ďalšou 

úlohou je zistiť či sa jedná o jednotlivcov alebo skupiny detí. V tomto zohrá úlohu aj Školský 

podporný tím, ktorý na škole pracuje a bude spolupracovať aj s CPPP Levice.  

Prvým konkrétnym krokom na elimináciu šikany je posilnenie dozoru počas prestávok. Práca 

psychologičky s kolektívmi aj jednotlivcami, rodičmi bude pokračovať aj tento školský rok. 

Dôležité je pred šikanou chrániť deti nielen v škole aj mimo vyučovania.  

 

https://zstlmace.edupage.org/a/skolsky-poriadok


Uznesenie č. 6/2023-24 

Rada školy zobrala na vedomie výsledky prieskumu a opatrenia na elimináciu šikany v ZŠ 

Tlmače. 

Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Elektronický dotazník pre rodičov a žiakov „wellbeing“ sledoval názory rodičov a detí na 

vyučovanie, správanie učiteľov, prostredie v škole, motiváciu u detí a pod. Dotazník vypĺňali 

respondenti cez edupage v júni 2023. S výsledkami dotazníka oboznámila členov RaŠ pani 

riaditeľka. RaŠ požiadala, aby s výsledkami boli oboznámení aj rodičia na stretnutiach 

s triednymi učiteľmi v septembri 2023.  

 

Uznesenie č. 7/2023-24 

Rada školy zobrala na vedomie výsledky prieskumu v ZŠ Tlmače. 

Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

6/.  Školský vzdelávací program – aktualizácia pre šk. rok 2023/24 

  

Materiály boli zaslané členom RaŠ elektronicky aj s komentárom. Jedná sa o úpravu počtu 

žiakov v tomto školskom roku, iné zmeny v školskom vzdelávacom programe nie sú.  

 

Uznesenie č. 7/2023-24 

Rada školy schvaľuje Školský vzdelávací program ZŠ Tlmače. 

Za: 11 (per rollam) Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

7/.  Diskusia 

 

Ing. Chovanová poprosila do budúcnosti o úpravu začiatku školského roku, tak aby deti 

z nižších ročníkov mohli ísť na obed a fungovala aj ŠKD.  

- Vedenie školy sa touto otázkou bude zaoberať.  

 

D. Považanová informovala o možnosti využívania aplikácie na domáce vzdelávanie 

a precvičovanie učiva „ebooks“, ktoré pri zakúpení viacerých licencií v rámci jednej školy 

znižuje cenu pre jednu licenciu.  

- RaŠ požiadala o zaradenie tejto informácie pre rodičov na triedne schôdzky, pani 

riaditeľka prisľúbila súčinnosť 

 

D. Považanová predniesla podnet od rodičov na vyučovanie napr. matematiky a angličtiny na 

neskorších hodinách, kedy sa už deti nesústredia tak ako ráno.  

 - pani riaditeľka si je tohto vedomá, avšak pri skladbe učiteľského zboru, vzdelávaním 

sa učiteľov a pod. s cieľom, aby predmety učili aprobovaní učitelia v niektorých triedach 

v niektoré dni takýto prípad nastáva. Učitelia tomu prispôsobia obsah hodín.  

 

 

Predsedníčka RaŠ poďakovala pani riaditeľke a členom RaŠ za účasť a oznámila, že termín 

nasledujúceho stretnutia bude v plánovanom termíne okolo 10.10.2023.  

 

 

Zapísala: Ing. K. Holíková 

 

Overila: Mgr. Jaroslava Lehocká 



 


